

RESOURCE LIBRARY - STEWARDING Equipment Identification 识别设备

CODE:	03.16.012
EDITI ON:	1
Page	1 of 1

Standard: All stewards will be trained to recognize different equipment and utensils for each restaurant.	标准: 每一个管事员都要接受设备识别的培训。
Procedures: A. Stewards will be shown all equipment used in the department and told its name and the exact method of operation: 1. Floor cleaning machine 2. Vacuum machine 3. High-pressure gun 4. Dish washing machine 5. Mop bucket 6. Utensils in kitchen—stove, exhaust hood, microwave etc. B. Stewards will be shown all flatware, hollowware, crockery and glassware used in the hotel and told its generic name. C. Breakage control system D. Operate dish washing machine, floor cleaning machine, vacuum machine and high-pressure gun in correct way. -End-	程序: A. 介绍本部门使用设备的名称和操做方法给全体管事员: 1. 地面清洗机 2. 吸水器 3. 高压水枪 4. 洗碗机 5. 拖布车 6. 厨房设备 炉灶,排烟系统,微波炉等 B. 介绍所有酒店餐具,瓷器和玻璃器皿 C. 破损控制系统 D. 以正确的方式操作洗碗机,地面清洗机,吸水器和高压水枪。 -完-